

## Relihiyoso nga Pagpundok

CG Gathering diin magkita ang maayong mga tawo! Pagmantala 1 Ang pinakaulahing mensahe sa Dios, 'Ang Maghahatag sa Balaod Nagpadayag



Alang sa **Tigbantay sa Tigbantay** ang **Pagtapok** dili lamang usa ka relihiyoso nga panagtapok kondili alang usab sa pagpakig-uban: Pag-ampo, paghisgot, pag-chat, kataw-anan, kaon ug inom (**dili alkoholiko**), kanta ug sayaw, pagdula ug pagharmonya. Ang aktibong partisipasyon mosangpot sa personal nga mga kasinatian. Ayaw kaulaw! Kini ang imong Panagtigum malingaw ug himoa kini nga molihok.

Importante ang mga kasinatian; sila usa ka butang nga gusto natong ipaambit sa uban. Gusto namon nga hisgutan ang among mga kasinatian sa uban. Kini nagdugang sa atong relasyon sa uban. Ang dugang nga maayong mga relasyon naghubad sa kalipay. Aron mahimo ang kasinatian nga molihok kinahanglan adunay lainlain. Ang mga sakop mahimong maglakip sa pamilya, mga kalihokan sa panagtapok, ang **Manifesto sa Maghahatag sa Balaod**, Mga lista sa Shun, Shire, balita karon, interes, libangan, komunidad...

### Etiquette sa Pagtagbo

Paminaw pag-ayo nga dili makabalda sa usa ka mamumulong. Pagtubag nga madasigon nga wala'y salawayon, bastos o agresibo. Ang mga relasyon nagsalig sa gugma, pagkompromiso ug pagkamatugtanon. Sa pagsabwag sa usa ka sitwasyon; mouyon nga dili mouyon.

Sa tanan nga mga Pagtitipon, Mga Suporta, mga bisita, mga Elder ug mga Miyembro ang gitumong ingon nga tigbantay sa custodian (**1st ngalan**) patas ang tanan. Ang mga Elder ug mga Miyembro maoy mga lider nga adunay dungganong mga titulo. Kini nga mga titulo gigamit lamang sa gawas sa Katiguman sa publiko o sa mga komite.

Ang 1st Ang panagtapok sa usa ka bulan nag-abiabi sa mga magtiayon nga mipirma og 'Holy Matrimony Contract' sa miaging bulan. Ang 2nd Ang panagtapok sa usa ka bulan nag-abiabi sa bag-ong natawo sa miaging bulan. Ang 3rd Ang panagtapok sa usa ka bulan nag-abiabi sa mga bisita nga misaad nga mahimong Suporta. Ang 4th Gathering sa usa ka bulan nagpakita sa mga Supporters ug mga miyembro nga namatay sa miaging bulan.

### Pagsugod ug Pagtigom

Ang Custodian Guardian nangita ug 7 sama sa hunahuna nga mga tawo o labaw pa, magtigum nga usa ka 'Pagtapok'. A 1st Ang panagtapok mahimong himoon sa balay. Ang mga alternatibo mao ang SmeC, PHeC o School. Ang usa ka panagtigum nagpili sa mga Elder nga nagporma sa usa ka komite nga gitawag og 'Klan'. Sa 1st Pagtapok sa tanan nga presente nakahukom sa paghimo sa usa ka Panagtigum kada adlaw nga Kalingawan. Sa usa ka ngalan alang sa Pagpundok ug kanus-a ipahigayon ang sunod nga miting sa komite.



Sa Klan's 2<sup>nd</sup> meet Custodian Zenturion napili, ang ilang Truth-Statements\* gikuha ug member ship\*\* sa 1 Church Universe Custodian Guardians kay gibutang. [Usa ka bag-ong Pagpundok ang gilista sa website.](#)

### **Pamahayag sa kamatuoran**

Oh kahalangdon sa tanan nga gamhanan 1 ug lamang **Dios**. Kinsa man Siya ug Siya. Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso. saksi:

Ang imong labing mapaubsanon nga matinud-anon nga tigbantay nga magbalantay (1<sup>st</sup> ngalan). Napili nga Custodian Guardian Zenturion sa mga Elder sa (ngalan) Pagtapok. Sa tinuud isulti:

[Nga tabangan ko 1 Dios, ang mga Supporters sa 1 Faith, ang Universe Custodian Guardians ug ang lokal nga komunidad.](#)

[Nga ako wala o nag-awhag sa usa ka tawo sa Pagpatay, Paglugos, Torture o pag-abuso sa bata, ni pagpanalipod sa bisan kinsa nga nagbuhay.](#)

[Panalipdi ang integridad sa 1 sa Dios pinakabag-o nga mensahe ang Maghahatag sa Balaod Manifest.](#)

[Ingon CG Zenturion ang 7 nga mga pamatasan 'mao ang akong giya:](#)

[Dili mobalos sa kapintasan sa kapintasan](#)

[Pag-oberbar, pagkaamgo sa mga pamatasan nga kontra sosyal ug kontra sa puyan Pagprotesta sa inhustisya, amoralidad, pagdaot sa kinaiyahan](#)

[Pagsulbad sa panagbangi pinaagi sa pagtimbang-timbang, pagpaminaw, panaghisgot Pakig-uban, pag-pamilyar sa akong kaugalingon sa tanang lain-laing grupo sa atong komunidad Isulti ang husto](#)

[Barug alang sa dili patas nga giatake, kabus, huyang, nanginahanglan Alang sa Himaya sa 1 Dios ug ang Kaayohan sa Katawhan Mayo 1 Dios mahimong akong saksi ug maghuhukom!](#)

[Pagpasipala sa Pamahayag sa kamatuoran mosangpot sa pagkanselar sa membership. Pagdili sa tanan Mga panagtapok. Paglikay sa mga tigpaluyo. Kung ang pagpakaulaw kay usa ka kriminal nga kinaiya ang Prosekusyon ipahibalo.](#)

Si CG Zenturion mao ang mga napili nga mga lider nga nagrepresentar sa Katiguman sa lokal nga komunidad ug lokal nga gobyerno (Shire). Kini nga mga lider mabination mahitungod sa 1 Dios ug 1 Pagtuo. Sila nanguna pinaagi sa walay kahadlok nga pamatasan ug propesyonal nga panig-ingnan nagpakita sa pagkamapainubsanon, determinasyon, disiplina ug pagkamalahutayon. Ang ilang yawe nga tahas mao ang pagpakigsulti ug pagpalambo sa usa ka gipaambit nga pagsabut sa katuyoan sa UCG pinaagi sa pagpalambo ug pagpatuman sa kusgan nga mga estratehiya (uban sa Klan) alang sa paglihok sa Pagpundok sa direksyon sa ilang gipaambit nga panan-awon. Gitakda ang mga tumong nga adunay linya sa panahon. Gipasalig nila ang nagpahiping katuyoan sa pagkaylap sa UCG sa 1 Dios pinakabag-o nga Mensahe (Manifesto sa Maghahatag sa Balaod) paggamit niini ug pagpanalipod niini.

\* Usa ka napili nga CG Zenturion naghimo usa ka pahayag sa Kamatuoran!

### Aplikasyon sa membership

Kini nga aplikasyon sa Miyembro gigamit sa pagpahibalo sa UCG ug pagparehistro isip usa ka Pagpundok sa **1 Dios 1 Pagtoo 1 Simbahan Mga Tigbantay sa Universe Custodian**



Gihimo niini ang mga item nga Custodian Zenturions nga mga miyembro sa, Universe Custodian Guardians.

I-print, sulati, ipadala sa: Universe Custodian Guardians  
PO Box 662 Endeavour Hills, 3802, Victoria, Australia.

Sa mga luna isulat ang unang mga ngalan sa '**Mga tigulang**' nga mipili sa Custodian Guardian Zenturions ug nakadungog sa '**Pamahayag sa kamatuoran**'.


1<sup>st</sup>ngalan ni (Siya) CG Zenturion : 1

2<sup>nd</sup>ngalan ni (Siya) CG Zenturion :

Ngalan sa Pagpundok:

Address sa pagtigom

Kami nga gihinganlan sa taas nga Elder ug Custodian Zenturion mosunod sa mga lagda sa membership: **May 1 Dios mahimong among saksi ug Maghuhukom!**

Petsa:

NAtm

**Nota!** Indibidwal nga mga miyembro sa Universe Custodian Guardians, dili makadawat ug honorary awards, premyo o titulo. Dili sila mapili o matudlo sa bisan unsang matang sa Gobyerno. Kon pangutan-on sila mahimong mohatag ug walay ganti nga tambag. **Kung sila mahimong bahin sa Gobyerno mawala ang ilang pagkamiyembro sa UCG ug dili na kini mabawi.**

Mahimong bawion ang pagkamiyembro kung naglapas sa Manifest nga Naghatag sa Balaod. Ang bisan unsang paglapas imbestigahan ug atubangon.

**1 Dios mao ang atong Pagtoo!**

1 Ang pagtoo mao ang atong moral nga kalig-on!

Ang Maghahatag sa Balaod Manifest mao ang among giya!

**Ang Universe Custodian Guardians mao ang atong Simbahan!**



## Membership

Adunay 3 ka matang sa membership:

Pagkamiyembro sa usa ka indibiduwal sa usa ka Panagtigom.

Ang pagkamiyembro sa A Gathering sa Universe Custodian Guardians.

Usa ka miyembro sa mga indibidwal sa Universe Custodian Guardians.

Pagkamiyembro sa usa ka indibiduwal sa usa ka Panagtigom.

Ang usa ka indibidwal nga nagbisita sa usa ka Pagpundok usa ka potensyal nga Supporter.

Ang usa ka Supporter nga motambong ug moapil sa usa ka Katiguman giila nga miyembro sa maong Katiguman. Ang mga tigpaluyo gitawag nga 'Custodian Guardian (1st ngalan).

Ang pagkamiyembro sa Pagpundok kauban ang Universe Custodian Guardians.

Gi-apply ni Klan ang Gathering para sa membership sa UCGUCG idugang ang Pagpundok sa ilang rehistro. Magamit na karon sa usa ka Pagpundok ang tanan nga anaa sa website: [www.universecustodianguardians.org](http://www.universecustodianguardians.org). Ang Katiguman mahimo usab nga makatigom og pundo (walay credit) Ang 90% nagpabilin sa Pagpundok, ang 10% gipasa sa administrasyon sa Universe Custodian Guardians.

Mahimong bawion ang pagkamiyembro kung naglapas sa Manifest nga Naghatag sa Balaod.

Ang bisan unsang paglapas imbestigahan ug atubangon.

Usa ka miyembro sa mga indibidwal sa Universe Custodian Guardians.

Ang usa ka indibidwal kinahanglan nga mahimong 'Supporter' sa usa ka Pagpundok. Ang Supporter dayon ang nominado (o nominado) nga mapili nga 'Elder' sa 'Klan' a Gatherings' committee. Kung adunay usa ka pag-abli ang usa ka Elder mahimong mag-nominate aron mapili nga 'Custodian Guardian Zenturion' (CGZ) nga magrepresentar sa Pagpundok ug Klan uban sa UCG. Ang napili nga CGZ kinahanglang maghimo ug 'Truth Statement' nga gisaksihan sa Klan. Ang Klan dayon ipadala ang aplikasyon sa miyembro sa UCG Registry.

**Nota!** Indibidwal nga mga Miyembro sa UCG, dili makadawat ug honorary awards, premyo o titulo. Dili sila mapili o matudlo sa bisan unsang matang sa Gobyerno. Kon pangutan-on sila mahimong mohatag ug walay ganti nga tambag. Kung sila mahimong bahin sa Gobyerno mawala ang ilang pagkamiyembro sa UCG ug dili na kini mabawi.

**Tigbantay sa Tigbantay** Ang mga tigpaluyo, Klan Elders mahimong mag-nominate, mosuporta, mo-endorso ug maglikay sa mga kandidato sa eleksyon. Mga miyembro sa Custodian Guardian (Zenturion, Praytorian, Proclaimer) dili makasuporta, maka-nominate o maka-endorso sa mga kandidato gawas sa 1 nga administrasyon sa Simbahan.



## Klan

Ang mga tawo sosyal nga mga binuhat. Ganahan silang magpasakop. Ang mga komite nga gawasnon nga napili nagtuman niini nga panginahanglan. Ang pagpangulo sa 1 mao ang Tyranny. Ang pagpangulo sa komite patas.



Tigbantay sa Tigbantay (CG) pagtambong sa pinili sa sekretong balota 1 Elder minimum hangtod sa maximum nga 7 He ug 7 She (7\_7 lagda) sa total nga 14 ka Elder. Ang bisan kinsa nga CG nga naa mahimong mag-nominate, basta matuman nila ang mga kinahanglanon. Mandatory nga mga kinahanglanon aron madawat isip kandidato sa komite: Edad 28-70, mahimong ginikanan, pisikal ug mental nga makahimo sa mga katungdanan sa usa ka miyembro sa komite. Walay sexual disability (Molester sa bata, parehas og sekso, libog nga sekso), walay kriminal nga rekord, walay rabbi, walay Katolikong klero, walay madre o monghe. **Matikdi!** Ang pagkabaldado sa sekso usa ka hulga sa mga bata.

**7\_7 Lagda** (patas nga representasyon sa Siya ug Siya) magamit sa tanang komite sa UCG. Ang mga komite naglangkob sa 1 (dili kompleto)-14 (kompleto). Ang usa ka kompleto nga komite naglangkob sa 7 Siya ug 7 Siya. Usa ka kompleto nga komite ang tumong. 1 nga napili kinahanglang mobuhat sa tanang katungdanan. Ang 14 nga napili mahimong parehas nga magbahin sa workload.

Klan mga katungdanan

**Pag-organisar:** Lugar sa panagtapok (hawanan, seguridad), transportasyon para sa mga masakiton, baldado, tigulang.. **Catering:** lingkoranan, ilimnon (dili alkoholiko), pagkaon, kalingawan, musika, sayaw, pagpanglimpyo.. Committee meeting.

**Ipublikar:** Pagtapok (kanus-a, asa, direksyon), pagpagawas sa media, pagmantala **1 Dios 1 Pagtoo** 1 Mga Tigbantay sa Tigbantay sa Uniberso sa Simbahan ug **1 Dios** Ang pinakabag-o nga mensahe ni: Law Giver Manifest!

**Pangandam** programa sa miting: Welcome, outline, itemize, pag-ampo, pagbasa, diskusyon, fund raising, pagsiguro nga ang nag-unang pinulongan, lokal nga diyalekto ug mga tradisyon gipadayon...

**Hupti:** Meeting, kaguliyang, eleksyon, induction of newly weds, new born, new supporters...

**Ipadayon:** Likayi ang mga lista ug mga kampanya, pag-andam og materyal nga pang-edukasyon para sa mga eskwelahan, pagtukod og mga organisasyon nga dili para sa ganansya (CROn). Aksyon sa hustisya sa kinaiyahan ug sosyal..

### Sa wala pa ang Miting

Sa wala pa ang usa ka Panagtigom Ang mga Elder mag-andam ug programa ug mag-organisar ug lugar.

**Programa:** Welcome, outline, itemize, pag-ampo, pagbasa, diskusyon ug fund raising, pagsiguro nga ang nag-unang pinulongan, lokal nga diyalekto ug mga tradisyon gipadayon...

**Pag-organisar:**Lugar sa panagtapok(hawanan, seguridad), transportasyon para sa mga masakiton, baldado, tigulang...

**Ipublikar:**Pagtapok(kanus-a, asa, direksyon), pagpagawas sa media...

**Catering:**lingkoranan, ilimnon(dili alkoholiko), pagkaon(walay junk food), musika, sayaw, limpyo...

**Hupti:**Mess, eleksyon, induction of newly wed, new born memorial for deceased.

### **Ipahigayon ang Pagpundok**

Ang tingog sa kampana(mga)opsyonal sa gawas ug Glockenspiel o Organ sulod magsugod ug tapuson ang usa ka Panagtigum.Ang labing tigulang nga Elder nga nagtambong nag-abiabi sa mga Supporters, bag-ong nangabot, bisita.Naglatid sa programa sa miting.

Ang usa ka Gong o Bongo nagtawag sa pag-ampo.Nagbarog ang mga nanambong(nagsakit o adunay kapansanan nga paglingkod) ibutang ang ilang mga kamot sa nawong paingon sa nagsubang nga adlaw(sa sulod, sa gawas ayaw pagtan-aw direkta sa Adlaw)ug pag-ampo:**Adlaw-adlaw ug Tema nga mga pag-ampo.** Ang programa sa miting nagpadayon karon.



Ang tunog sa musika, gigamit alang sa pag-abli ug pagsira(Glockenspiel o Organ), pag-ampo ug ubang bahin sa programa(Gong, Bongo...). Kung adunay tema nga Fun day, ang Katiguman nagsunod niini nga tema sa pagsimba, mga kalihokan, dekorasyon ug pagpakita.Ang programa nagpabiling buhi sa lokal nga mga tradisyon: diyalekto, sinina, ilimnon, pagkaon, musika, sayaw ug kostumbre.

Ang mga pag-ampo mahimong usa ka grupo(2 o labaw pa)panghitabo.Ang Pag-ampo sa Grupo kasagaran sa mga Pagpundok.Mahimong sosyal 'Pag-ampo' kauban ang uban.

## 1 Gihigugma sa Dios ang mga Panagtigum!

Welcome sa maanindot nga kalibotan sa pagsimba sa 1 Dios

